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BARDO  (inf.  wł.).  Usuwanie  barier  architektonicznych  w  przestrzeni  miejscowości,
utrudniających poruszanie się osobom niepełnosprawnym, pozostaje przedmiotem troski
samorządu lokalnego. Ponieważ gdzieniegdzie należałoby wydać spore pieniądze, gmina
stara się o wsparcie finansowe z różnych programów. Nie zawsze jest to skutecznie, ale
samorządowcy nie poddają się w zabiegach.

Pod uwagę brane są łagodne podejścia i podjazdy do miejsc wypoczynku i rekreacji, łagodne zejścia
na przejścia dla pieszych, wejścia do obiektów instytucji. Przy tym wszystkim włodarze wsłuchują się
w głosy społeczeństwa, aby nie przeoczyć najważniejszych oczekiwań w tym zakresie.
 

W ciągu dwóch lat budynek UMiG wzbogaci się o windę osobową

Teraz przedmiotem starań jest wykonanie zewnętrznej windy przy budynku Urzędu Miasta i Gminy w
Bardzie.  W  tym  przypadku  zaistnienie  dźwigu  osobowego  wiąże  się  również  z  projektem
zagospodarowania poddasza dla celów administracji publicznej.
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